
P R O T O K Ó Ł  Nr 42/13 
z posiedzenia Komisji Społecznej Rady Gminy 

w dniu 18 września 2013 roku 

 

Posiedzenie trwało od godz. 11
00 

– 13
30

 w sali Urzędu Gminy Suwałki 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: Marzanna Żylińska, Grzegorz Moroz, Marian 

Sawicki, Maciej Suchocki. 

Ponadto udział wzięli: Zbigniew Mackiewicz – Sekretarz Gminy, Beata Skrocka – Kierownik 

GOPS, Irena Walendzewicz – Kierownik GZEAS, Stanisław Szwengier – Prezes OSP 

Wychodne, Jarosław Wudkiewicz – Sekretarz OSP Wychodne, Jan Milewski – naczelnik 

OSP Wychodne, Andrzej Baranowski – członek OSP Wychodne  (listy obecności                             

w załączeniu do protokołu). 

Porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Wybór Przewodniczącego Komisji Społecznej. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oględziny garażu OSP Wychodne. 

6. Zapoznanie ze skargą na działalność Wójta Gminy Suwałki.  

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzył Maciej Suchocki - Przewodnicząca Rady. Stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy 4 członków Komisji Społecznej podejmowane wnioski, opinie są prawomocne.  

 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Do protokołu Nr 41/13 z posiedzenia Komisji  z dnia 6 sierpnia 2013 r. nie wniesiono uwag 

wobec czego protokół został  przyjęty. 

 

Ad. 3 

Wybór Przewodniczącego Komisji Społecznej. 

W związku ze zrzeczeniem się mandatu radnego z dniem 30 sierpnia 2013 r. przez Katarzynę 

Gałaszewską – Przewodniczącą Komisji Społecznej należy dokonać wyboru 

Przewodniczącego Komisji Społecznej Rady Gminy Suwałki. 

Radny Marian Sawicki postawił wniosek o przeprowadzenie głosowania jawne i zapisanie             

w protokole jego wyniku z imienia i nazwiska. Zgłoszono dwóch kandydatów na 

przewodniczącego Komisji Społecznej. 

Maciej Suchocki zgłosił kandydaturę  Marzanny Żylińskiej.  

Marzanna Zylińska wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Marian Sawicki zgłosił kandydaturę Grzegorza Moroz. 

Grzegorza Moroz wyraził zgodę na kandydowanie. 

Wynik głosowania: 

1) Marzanna Żylińska otrzymała:  

- za głosował 1 radny: Maciej Suchocki, - przeciw 2 radnych: Grzegorz Moroz, Marian 

Sawicki, - wstrzymał się 1 radny: Marzanna Zylińska. 

2) Grzegorz Moroz otrzymał: 

- za głosowało 3 radnych: Grzegorz Moroz, Marian Sawicki, Marzanna Żylińska,- przeciw             

1 radny: Maciej Suchocki, - głosów wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczącym Komisji Społecznej został Grzegorz Moroz. 



 

Ad. 4 

Sprawy bieżące. 

- Zbigniew Mackiewicz – Sekretarz Gminy przedstawił propozycję przebudowy drogi 

Suwałki-Kaletnik-Szypliszki na odcinku około 2 km od torów w kierunku Nowej Wsi. 

Komisja większością głosów jest za przebudowa drogi. 

 

- Sekretarz Gminy przedstawił propozycję przystąpienia do projektu budowy oczyszczalni 

przydomowych na terenie gminy z funduszu Lokalnej Grupy Rybackiej.  

 

- Beata Skrocka – Kierownik GOPS przedstawiła propozycję wprowadzenia dla mieszkańców 

gminy Karty Dużej Rodziny. 

Komisja jednogłośnie jest za realizacją Karty Dużej Rodziny. 

 

- Komisja omówiła problem o organizowanie zebrań w szkołach gminnych, aby godziny 

zebrań były około godz. 16ºº i później ponieważ rodzice pracują i nie mogą być na 

zebraniach. 

 
Ad. 5 

Oględziny garażu OSP Wychodne. 

Podczas oględzin remontowanego garażu we wsi Wychodne stwierdzono odpadającą 

strukturę na zewnątrz budynku. Wewnątrz garażu odpadają lamperie, w posadzce wypadają 

dziury, które są łatane sylikonem. Strażacy OSP nie byli obecni podczas odbioru 

wyremontowanego garażu. Strażacy proszą o wykonanie napraw, które były zapisane                     

w protokole sporządzonym podczas oględzin. 

Strażacy z OSP Wychodne proszą o zakup dużej gaśnicy i agregatu prądotwórczego do 

doposażenia samochodu. 

 

Komisja będąc we wsi Wychodne zauważyła niezabezpieczony właz do studzienki                         

z wodociągu. 

Ad. 6 

Zapoznanie ze skargą na działalność Wójta Gminy Suwałki.  

 

Komisja zapoznała się ze skargą Pana Teodora S. na działalność Wójta Gminy  Suwałki. 

Po oględzinach w terenie Komisja wnioskuje o wykonanie drogi dojazdowej do budynku 

wspólnoty w m. Płociczno-Tartak. 

 

Ad. 7 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący  podziękowała zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządził:                                                                    Przewodniczący Komisji: 

………………………….                                                            …………………………….. 


